
Formulier - Aanvullend agendapunt commissie

Hilde Bruggeman (Open Vld) op 21-04-2020 17.22 
  
Commissie:
Tweede Commissie - Niet-grondgebonden materies 
  
Betreft (onderwerp): 
Onderwijsinstellingen - PI Heynsdaele Ronse en PSBuSO Spectrum Buggenhout 
  
Motivatie:
Ik betreur ten zeerste dat zo een belangrijk dossier op de aanvullende agenda wordt geplaatst
waardoor we minder tijd hebben om dit grondig door te nemen Enkele vragen: 1) Wie was er
betrokken bij het onderzoek mbt de verschillende pistes? Bestaat er een uitgebreider verslag van dit
onderzoek dan enkel de opsomming in puntjes van een aantal voor-en nadelen? 2) Werden de
personeelsleden van beide scholen betrokken bij deze beslissing? zo niet, waarom? 3) Hebben er al
gesprekken plaatsgevonden met Wagenschot? Kunnen we daar ook verslagen van krijgen? Zijn er
nog gepland? Wat zijn de intenties met het domein? 4) Waar in de MJP kunnen we hier iets van
terug vinden? 
  
Concreet voorstel:
zie bij motivatie - technische vragen 
  


